
KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2024-09-23

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN: Louvain Måhlén, Peter Lexander, Sten Peterson, Jörgen Appelgren

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

2) EKONOMIN –
- Hur vi ligger till är ännu oklart, Lillemor har i uppgift att göra en sammanställning
- Obetalda medlemsfakturor, Lillemor skickar ut pappersfakturor till dessa
- Medlemsfakturor skickas ut i Januari 2025

3) SKIDORNA –
- Vill ta låset från handikapptoaletten och flytta till skidstugan

- Skidorna får ta låset från handikapptoaletten, med villkor att de löser ett nytt
lås till toalettdörren. Gustav får kolla med Diana hur det går till med appen.

4) GYMNASTIK –
- Rullskridskorna är igång

- 7-8 stycken just nu
- Jörgen söker bidraget från Alleima

5) FOTBOLLEN
- Rust av damernas omklädningsrum

- Ingenting nytt
- Nät mot järnvägen

- Louvain fortsätter prata med Trafikverket
- Det röda planket vid lilla planen är utbytt mot ett stängsel

- Samarbete Åshammars Idrottsklubb
- ÅIKs ordförande Sylvester Cavalli har hört av sig om eventuellt samarbete

med herrlaget för att kunna ha ett lag till nästa säsong. De vill även ha ett
samarbete med ungdomsfotbollen. Louvain tar med det till nästa
fotbollssektionsmöte.

6) KANSLIET–
- Lillemor jobbar hemifrån

7) SPORTHALLEN/VALLEN –
-

8) ÖVRIGT –
- Uppvisande av utdrag ur belastningsregistret
- Tjänstemannapension till Lillemor

- En fråga för Pär



- Nytt elavtal Bixia
- Rörligt avtal, vi försöker använda pelletskaminen i vinter när priserna är som

högst
- Hyra för styrelsemedlemmar

- Skidstugan har halva priset för medlemmar, vi tar med oss punkten rörande
sportvallen till nästa styrelsemöte

- Jörgen har fixat ett nytt bokningssystem
- Supersaas.se

9) Nästa möte –
- 21 oktober 2024, 18:00

10) Mötet avslutades

Vid protokollet: Louvain Måhlén, Peter Lexander, Jörgen Appelgren, Sten Peterson


